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Abstract (en)
A half mask (1) having a connecting opening (13) for a filter (12), a resilient half mask body (2) with a sealing edge (3) and a rigid filter mounting
(10) gripping round the half mask body and having a belt system (16) is to be improved as regards wearing comfort and tightness. This object is
achieved in that the half mask body (2) comprises a support means (17, 19, 21) which extends at least over part of the circumference and is brought
by the belt system (16) in engagement with the front sides (18, 20, 22) of the filter holder (10) pointing toward the sealing edge (3) when the half
mask (1) is put on, in a manner supporting the sealing edge (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Halbmaske (1) mit einer Anschlußöffnung (13) für ein Filter (12), mit einem nachgiebigen Halbmaskenkörper (2) mit Dichtrand (3) und einer
festen, den Halbmaskenkörper umgreifenden Filterhalterung (10) mit einer Bänderung (16), soll hinsichtlich Tragekomfort und Dichtheit verbessert
werden. Zur Lösung der Aufgabe ist vorgesehen, daß der Halbmaskenkörper (2) ein mindestens stückweise umlaufendes Stützmittel (17, 19, 21)
aufweist, welches mit den zum Dichtrand (3) weisenden Stirnseiten (18, 20, 22) der Filterhalterung (10) bei aufgesetzter Halbmaske (1) durch die
Bänderung (16) in einer den Dichtrand (3) abstützenden Weise in Eingriff gebracht ist. <IMAGE>
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